
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Szuhakálló Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. február 20-án, 16:30 
órai kezdettel megtartott rendkívüli nyílt üléséről. 
 
Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal tanácsterme 

                       Szuhakálló, Kossuth L. út 7. 
 
 
Jelen vannak:   5 képviselő-testületi tag: 
 

Dávid  István     polgármester 
Kiss  András   képviselő 
Mertusné Varga Katalin  alpolgármester 
Bukovenszki  Józsefné  képviselő 
Suga  László             képviselő 

 
Távol maradt: 
 

Csorba  Tibor   képviselő 
Dr. Herczegné Ruszkai Edit  képviselő 

 
Tanácskozási joggal jelenlévő meghívottak: 
 
     Dr. Herczeg    Tibor  jegyző, címzetes főjegyző 
 
Jegyzőkönyvvezető: 
 
   Pollákné Nagy Beáta   ügykezelő 
 
 
 
Dávid István polgármester  köszöntötte a képviselő-testület tagjait. Megállapította, 
hogy a képviselő-testület 5 tagja jelen van, a képviselő-testület határozatképes. 

Javasolta, hogy a képviselő-testület rendkívüli ülése, az alábbi napirendi javaslatot tárgyalja 
napirendként. 

A képviselő-testület a napirendi javaslatot egyhangú (5 igen) szavazattal elfogadta: 
 
 
N A P I R E N D  : 
 

Napirend 
sorszáma Napirend tárgya Előterjesztő Előterjesztés 

módja 

1.  

Javaslat az ÉMOP-3.1.3-11-2012-0038” azonosítószámú, 
„Útfelújítás és járdaépítés Szuhakálló községben” tárgyú 

közbeszerzési eljárásban az érvényes ajánlatok 
megállapítására. 

Dávid István 
polgármester szóban 
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2.  

Javaslat az ÉMOP-2011-3.2.1/D kódszámú pályázati 
kiírás keretében megvalósuló „Helyi és térségi jelentőségű 

vízvédelmi rendszerek” fejlesztési célú konstrukció 
támogatására irányuló pályázat benyújtása tárgyában kelt 

37/2011.(VIII.8.) sz. képviselő-testületi határozat 
módosítására. 

Dávid István 
polgármester szóban 

3.  

Javaslat a KEOP-2012-4.10.0/A számú a „Helyi hő és 
villamos energia-igény kielégítése megújuló 

energiaforrásokkal” pályázati kiírás keretében a 
Községháza, Egészségház, Óvoda épületegyüttesén 

napelemes rendszer kiépítésére irányuló projekt 
közbeszerzési eljárásban, az eljárás eredményéről szóló 

tájékoztató jóváhagyására. 

Dávid István 
polgármester szóban 

4.  

Javaslat pályázat benyújtására a KEOP-2012-4.10.0/A 
számú a „Helyi hő és villamos energia-igény kielégítése 

megújuló energiaforrásokkal” pályázati kiírás keretében a 
Községháza, Egészségház, Óvoda épületegyüttesén 

napelemes rendszer kiépítésére irányuló projekt 
megvalósítására. 

Dávid István 
polgármester szóban 

 
 
I. N A P I R E N D 

 
Tárgy: Javaslat az ÉMOP-3.1.3-11-2012-0038” azonosítószámú, „Útfelújítás és 
járdaépítés Szuhakálló községben” tárgyú közbeszerzési eljárásban az érvényes ajánlatok 
megállapítására. 

Előadó:    Dávid István 
      polgármester 

 
 
Dávid István polgármester   ismertette a képviselőkkel az ÉMOP-3.1.3-11-2012-0038” 
azonosítószámú, „Útfelújítás és járdaépítés Szuhakálló községben” tárgyú, a Kbt. 122. § (7) bek. 
a) pont szerint hirdetmény nélkül indított közbeszerzési eljárás, 2013. február 18-án, a Bíráló 
Bizottság által lefolytatott bontási eljárásának eredményét. 

Elmondta, hogy az önkormányzat 2013. február 7. napján Ajánlattételi Felhívást küldött három 
ajánlattevőnek, amely ajánlat kéréssel a Kbt. 122. § (7) bek. a) pont szerint hirdetmény nélkül 
indított közbeszerzési eljárást indított a fenti tárgyban.  
Ajánlattevők kiegészítő tájékoztatást kértek, amely során az ajánlattételi határidő módosítására 
került sor. Az eljárásban az ajánlatok benyújtására nyitva álló módosított határidő lejártáig, 2013. 
január 18-én 14 óra 00 percig három szervezet nyújtotta be az ajánlatát tartalmazó csomagot az 
Ajánlattételi Felhívásban megadott helyszínre.  

A Bíráló Bizottság a 2013. február 18-án, 15:00 perckor tartott ülésén a benyújtott ajánlatok 
tartalmi és formai ellenőrzését elvégezte, az esetlegesen szükségessé váló hiánypótlás 
megállapításával, az alábbiak szerint: 

Az első ajánlatot 2013. február 18-án 10 óra 12 perckor személyesen nyújtották be, zárt és 
sértetlen csomagolásban, 1 eredeti és 2 másolati példányban, a megfelelő felirat feltüntetésével. 
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Ajánlattevő neve: ROX BAU Kft. 
Székhelye: 3528 Miskolc, Alföldi utca 6. 
Az ajánlat elbírálásra kerülő tartalmi elemei: 
Bruttó ajánlati ár (Ft): 51 033 408 ,- Ft. 
 
A második ajánlatot 2013. február 18-n 10 óra 12 perckor személyesen nyújtották be, zárt és 
sértetlen csomagolásban, 1 eredeti és 2 másolati példányban, a megfelelő felirat feltüntetésével. 

Ajánlattevő neve: KV Kft. 
Székhelye: 3704 Berente, Ipari út 2. 
Az ajánlat elbírálásra kerülő tartalmi elemei: 
Bruttó ajánlati ár (Ft): 40 197 538 ,- Ft 
 
A harmadik ajánlatot 2013. február 18-n 13 óra 08 perckor személyesen nyújtották be, zárt és 
sértetlen csomagolásban, 1 eredeti és 2 másolati példányban, a megfelelő felirat feltüntetésével. 

Ajánlattevő neve: FEDRID Kft  
Székhelye: 3780 Edelény, Mátyás király utca 3. A. ép. 
Az ajánlat elbírálásra kerülő tartalmi elemei: 
Bruttó ajánlati ár (Ft): 48 708 384,- Ft 
 
A polgármester elmondta, hogy a Bírálóbizottság megítélése szerint az ajánlatok a Kbt. 67. § 
körébe tartozó, pótolható hiányosságokat nem tartalmaztak. Az ajánlatok a Kbt. 67. § 
szempontjából megfelelőek. 

A Bírálóbizottság megállapította, hogy az ajánlatok a Kbt. 67-70§§-ban foglaltakra figyelemmel 
megfelelőek. A Bírálóbizottság javasolja, hogy az önkormányzat az ajánlatot benyújtott három 
szervezettel folytassa le az ajánlattéli felhívásban meghatározott időpontban a tárgyalást. 

A képviselő-testület az elhangzottak alapján egyhangú (5 igen) szavazással az alábbi határozatot 
hozta: 

 
 
1 4 / 2 01 3 .  ( I I . 2 0 . )  s z á mú  K ép v is e lő - t es t ü l e t i  h a t á ro z a t  

Tárgy: Az ÉMOP-3.1.3-11-2012-0038” azonosítószámú, „Útfelújítás és járdaépítés 
Szuhakálló községben” tárgyú közbeszerzési eljárásban az érvényes ajánlatok 
megállapítása. 

Szuhakálló községi Önkormányzat Képviselő-testülete az ÉMOP -3.1.3-11-2012-
0038” azonosítószámú, „Útfelújítás és járdaépítés Szuhakálló községben” tárgyú 
közbeszerzési eljárásban ajánlattevők ajánlatait megvizsgálva, a Bíráló Bizottság 
döntését figyelembe véve megállapítja, hogy  

- a ROX BAU Kft. (3528 Miskolc, Alföldi utca 6.) ajánlattevő ajánlata az 
ajánlattételi felhívásban és dokumentációban előírtaknak megfelelő, érvényes 
ajánlatot tett; 

- a KV Kft. (3704 Berente, Ipari út 2.) ajánlattevő ajánlata az ajánlattételi 
felhívásban és dokumentációban előírtaknak megfelelő, érvényes ajánlatot tett; 

- FEDRID Kft (3780 Edelény, Mátyás király utca 3. A. ép.) ajánlattevő ajánlata 
az ajánlattételi felhívásban és dokumentációban előírtaknak megfelelő, 
érvényes ajánlatot tett. 
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A képviselő-testület jóváhagyja, hogy önkormányzat nevében eljáró hivatalos 
közbeszerzési tanácsadó, az ajánlatot benyújtott három szervezettel folytassa le az 
ajánlattéli felhívásban meghatározott időpontban a tárgyalást. 

Felelős: polgármester 
Határidő: értelemszerűen. 

 
 

II. N A P I R E N D 
 
Tárgy: Javaslat az ÉMOP-2011-3.2.1/D kódszámú pályázati kiírás keretében 
megvalósuló „Helyi és térségi jelentőségű vízvédelmi rendszerek” fejlesztési célú 
konstrukció támogatására irányuló pályázat benyújtása tárgyában kelt 37/2011.(VIII.8.) 
sz. képviselő-testületi határozat módosítására. 

Előadó:    Dávid István 
      polgármester 

 
Dávid István polgármester   tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy a támogatásban részesült 
ÉMOP-2011-3.2.1/D kódszámú pályázati kiírás keretében megvalósuló „Helyi és térségi 
jelentőségű vízvédelmi rendszerek” fejlesztési célú konstrukció támogatására irányuló pályázat 
költségvetése – az áfa időközbeni 27%-os mértékűre történő emelkedése miatt - 99.415.600 Ft-ra 
növekedett, mely miatt a módosított támogatás összege: 94.444.820Ft. A megemelt önerő 
összege 4.970.780Ft. Minderre tekintettel kezdeményezte a 37/2011.(VIII.8.) sz. képviselő-
testületi határozat módosítását. 

Suga László képviselő  kérdezte, hogy csak az áfa összegének módosulása miatt 
emelkedett-e a projekt összköltsége. Kérdezte, hogy az eltelt 2 évben bekövetkezett üzemanyagár 
és egyéb költségek érvényesítésére van-e lehetőség, emelkedik-e emiatt a projekt támogatása. 

Dávid István polgármester   elmondta, hogy csak az áfa növekedését tartalmazza a projekt 
költségvetésének változása, a többi költségnél bekövetkezett árváltozások érvényesítésére – 
ugyanúgy, ahogy a többi pályázat esetében sem – nincs lehetőség. 

Bukovenszki Józsefné képviselő  kérdezte, hogy a projekt költségvetésébe bele fog-e férni a 
kivitelezés minden előírt műszaki tartalma, hiszen a pályázat készítése óta eltelt 2 év. Elmondta, 
hogy rendkívül aggasztja, hogy lesz-e és ha igen honnan minderre, illetve az önerőre az 
önkormányzatnak pénze. Az önkormányzatok nagyon nehéz körülmények között működnek, 
amelyet egy beruházás önrésze illetve a pályázati támogatás által nem fedezett további költségek 
veszélyeztetnek. 

Dávid István polgármester   elmondta, hogy a beruházás kiviteli terve most készül, véleménye 
szerint az elvégzendő munkákra elegendő lesz a pályázati támogatás. A kisajátítás, illetve a 
tulajdonszerzés költségét – a pályázat bonyolítója szerint – el lehet számolni a pályázat hatósági 
árak támogatása részénél, de a kivitelezhető is vállalhatja ezeket a költségeket. Kb.310.000 Ft az a 
költség, amely négyzetméter arányosan a tulajdonjog megszerzésére fordítható és elszámolható. 

Bukovenszki Józsefné képviselő  kérdezte, hogy melyik településrészre vonatkozik a 
kisajátítás, az Izsó Miklós útra vagy egyéb területekre is. Elmondta, hogy a településen élők 
elmondása szerint, a Szuha-patak már korábban rendezésre került. Akkor a Szuha-patak érintett 
részéhez – Simonék és Hanyuék között – a telkek szükséges részét a tulajdonosoktól már 
megvásárolta az állam. Így előfordulhat, hogy a szükséges terület már eleve önkormányzati 
tulajdon, csak az ott lakók elkerítették. 
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Dávid István polgármester   elmondta, hogy annak a vízelvezető ároknak a visszavásárlásáról 
van szó, amit az önkormányzat korábban eladott, illetve az Izsó Miklós úton 6 ingatlan Mák-
patak által érintett részeire vonatkozik a tulajdonjogszerzés. A Szuha-patak partján lakókat nem 
érinti a beruházás, hiszen ott a töltés megtalálható. 

Suga László képviselő  elmondta, hogy a Szuha-patak partján lakók a kerítésüket nem 
építették ki a patak partjáig, legfeljebb gyümölcsfákat telepítettek a területre. 

Dávid István polgármester   elmondta, hogy a tisztességesebb lakók így csinálták, kezelték a 
területeket, máshol meg csak gazzal vannak benőve. A pályázat önrésze padig alapítványi 
támogatásból fog rendelkezésre állni. 

Bukovenszki Józsefné képviselő  elmondta, hogy az a lényeg, hogy a beruházás beleférjen 
mind a támogatásba, mind az önrészbe és minden olyan része megvalósuljon, amit a terv 
tartalmaz. 

Dávid István polgármester   elmondta, hogy kivitelezőként tudja, hogy ezek a költségen bőven 
a reális ár fölé vannak számolva, így ezt a munkát is nyugodtan el lehet a rendelkezésre álló 
összegből végezni. 

Dr. Herczeg Tibor jegyző  kérdezte, hogy a projekt 99,5 M Ft-os összköltségvetésében milyen 
tevékenységek szerepelnek. 

Dávid István polgármester   elmondta, hogy a teljes kivitelezés, a bonyolítás, a tervezés, a 
közbeszerzés, a műszaki ellenőrzés díjait magában foglalja a projekt költségvetése, a pályázat 
azonban 2011. évben készült. 

Suga László képviselő  elmondta, hogy erről a költségbontásról akkor sem tudtak, mivel 
ilyen szempontból sosem hangzott el. 

A pályázatot a képviselők rendelkezésére bocsátotta, melyet Suga László képviselő tekintett meg. 
Megállapították, hogy a pályázat nyomtatott mellékletében szereplő tényleges költségösszetétel, a 
rendkívül kicsi betűnagyság miatt nem olvasható. 

Bukovenszki Józsefné képviselő  elmondta, hogy jó lett volna ezekkel tisztában lenni, 
nehogy utólag keresgetni kelljen, hogy mi hiányzik az elvégzett munkálatokból. 

Dávid István polgármester   ismertette a tervezett beruházás tervmunkarészeit. 

Bukovenszki Józsefné képviselő  elmondta, hogy az a lényeg, hogy minden beleférjen a 
tervezett költségvetésbe, ne kelljen pluszba mellé tenni semmit, mert akkor az önkormányzat 
nem fog tudni működni. 

Dávid István polgármester   elmondta, hogy nem fog kelleni pluszba mellé tenni semmit. 
Elmondta már korábban is, hogy minden pályázatot így valósítanak meg, másképp nem tudják. 
Egyébként a pályázat önrésze az önkormányzat 2013. évi költségvetésében szerepel. 

Dr. Herczeg Tibor jegyző  elmondta, hogy az önrész, mint közalapítványi támogatás szerepel. 

A képviselő-testület az elhangzottak alapján egyhangú (5 igen) szavazással az alábbi határozatot 
hozta: 

 

15/ 2 01 3 . ( I I . 2 0 . )  sz .  Kép v i se l ő - t es t ü l e t i  Hat á ro za t :  
Tárgy: Az ÉMOP-2011-3.2.1/D kódszámú pályázati kiírás keretében megvalósuló 
„Helyi és térségi jelentőségű vízvédelmi rendszerek” fejlesztési célú 
konstrukció támogatására irányuló pályázat benyújtása tárgyában kelt 
37/2011.(VIII.8.) sz. képviselő-testületi határozat módosítása: 



 6

Szuhakálló Községi Önkormányzat Képviselő-testülete, az ÉMOP-2011-3.2.1/D 
kódszámú pályázati kiírás keretében megvalósuló „Helyi és térségi jelentőségű 
vízvédelmi rendszerek” fejlesztési célú konstrukció támogatására irányuló 
pályázat benyújtása tárgyában kelt 37/2011.(VIII.8.) sz. képviselő-testületi 
határozatát az alábbi határozati részek vonatkozásában módosítja: 

 A fejlesztés pénzügyi forrásainak összetétele: 
 

Fejlesztés költsége (Ft) Bruttó Ft 
Beruházás összes költsége  99.415.600 
Elszámolható költség 99.415.600 
Igényelt támogatás összesen (95 %) 94.444.820 
Saját forrás összesen  4.970.780 

 
A Képviselő-testület vállalja, hogy a pályázat megvalósításához szükséges önerő 
összegét a 2013 évi költségvetésében elkülöníti, s azt kizárólag a projekt 
megvalósítás céljára használja fel. 

Felelős:polgármester 
Határidő: értelemszerűen. 

 
 
 
III. N A P I R E N D 

 
Tárgy: Javaslat a KEOP-2012-4.10.0/A számú a „Helyi hő és villamos energia-igény 
kielégítése megújuló energiaforrásokkal” pályázati kiírás keretében a Községháza, 
Egészségház, Óvoda épületegyüttesén napelemes rendszer kiépítésére irányuló projekt 
közbeszerzési eljárásban, az eljárás eredményéről szóló tájékoztató jóváhagyására. 

Előadó:    Dávid István 
      polgármester 

 
 
Dávid István polgármester   ismertette a képviselőkkel, hogy a KEOP-2012-4.10.0/A számú a 
„Helyi hő és villamos energia-igény kielégítése megújuló energiaforrásokkal” pályázati kiírás 
keretében a Községháza, Egészségház, Óvoda épületegyüttesén napelemes rendszer kiépítésére 
irányuló projekt közbeszerzési eljárásban, a közbeszerzés bonyolítója az eljárás eredményéről 
szóló tájékoztató jóváhagyását kezdeményezi a képviselő-testületnél, a 2013. február 7-i, 
rendkívüli ülésen meghozott döntéseknek megfelelően. 

Ennek jóváhagyásához ismertette a pályázatíró cég által számára készített határozati javaslatot. A 
határozati javaslatban felelősként a polgármester és a jegyző került megjelölésre. 

Dr. Herczeg Tibor jegyző  elmondta, hogy a pályázat kapcsán lefolytatott közbeszerzési eljárás 
következményeiért semminemű felelősséget nem vállal, mivel a lefolytatott közbeszerzés egyetlen 
eleme sem felel meg az önkormányzat hatályos közbeszerzési szabályzatában foglaltaknak, az 
abban rögzített hatásköri jogosultságoknak. A képviselő-testület a február 7-i ülésén, utólag 
hagyta jóvá ezeket a döntéseket. 

Bukovenszki Józsefné képviselő  elmondta, hogy a 2013. február 7-ei ülésen, úgy tárgyalták 
ezt a kérdést, úgy hoztak döntéseket, hogy nem ismerték sem az önkormányzat költségvetését, 
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sem a projekt költségösszetételét. Kérdezte, hogy mi a jegyző véleménye az önkormányzati 
önrész biztosításának a lehetőségéről. Elmondta, hogy 7-i rendkívüli ülésen is aggasztotta, hogy 
nem lesz az önkormányzatnak forrása, az önkormányzati önrész biztosítására. 

Dr. Herczeg Tibor jegyző  elmondta, hogy a pályázat önrész biztosítására irányuló 
konstrukciójáról polgármester úr tud felvilágosítást adni, ő folytatott a pályázat írójával ez ügyben 
tárgyalásokat. 

Dávid István polgármester   elmondta, hogy a pályázat önrésze olyan módon kerül biztosításra, 
hogy az nem fog az önkormányzatnak kiadási többletet jelenteni. Vagy üzemeltetési konstrukción 
keresztül tesz szert az önkormányzat annyi bevételre, hogy az fedezze az önrészt, vagy alapítványi 
támogatáson keresztül. 

Dr. Herczeg Tibor jegyző  kérdezte, hogy az üzemeltetés milyen időtartamban és milyen 
költségeket fog jelenteni az önkormányzatnak. 

Dávid István polgármester   elmondta, hogy mint minden műszaki eszköznek, ennek a 
napelemes beruházásnak is lesz kötelező garanciális üzeme, azalatt szervize. Az üzemeltetés díja- 
az előzetes tájékoztatások szerint – a napelemes rendszer kiépítésével elért önkormányzati 
megtakarítás 10%-a lesz. 

Kiss András képviselő elmondta, hogyha mindenütt így van, akkor Vadnán is ilyen módon 
folyt le a közbeszerzés. 

Dr. Herczeg Tibor jegyző  elmondta, hogy Vadna idejében kiszállt ebből a pályázatból, így ott 
jelenleg ez nem kérdés. Tudomása szerint Sajógalgócon sem tudnak részt venni a pályázatban, 
Sajóivánkán pedig nem éri el a tervezett beruházás a közbeszerzési értékhatárt. Egyébként a nem 
más önkormányzat dolgaival kell foglalkozni, hanem a szuhakállói testületnek a saját döntéseiért 
kell felelősséget vállalnia. 

Dávid István polgármester   elmondta, ez az egész pályázat egy gyorsított bírálatban zajlik, 
valamennyi település, amelyik ebben részt vesz, kiválasztotta a nyertes kivitelezőt. A pályázatok 
beérkezési sorrendjében, formai döntéssel bízzák meg a vállalkozót.  

Bukovenszki Józsefné képviselő  kérdezte, hogyha valami gond lesz, terheli-e az 
önkormányzatot valamilyen fizetési-, kártérítési kötelezettség. 

Dávid István polgármester   elmondta, hogy ilyen tartalmú szerződést nem írtak alá senkivel. 
Ha nyer a pályázat, akkor lép életbe a szerződés. A nyertes pályázatot követően adják le a 
számlát, melyet 120 napon belül kell kifizetni. 

Dr. Herczeg Tibor jegyző  kérdezte, hogy a pályázat milyen finanszírozási formájú, elő- vagy 
utófinanszírozott-e. 

Dávid István polgármester   elmondta, hogy a pályázat szállítói finanszírozással működik, tehát 
az önkormányzatnak egyetlen fillért sem kell megelőlegeznie. 

Dávid István polgármester   a pályázattal kapcsolatban felmerülő aggályok miatt, a testület 
üléséről felhívta a pályázatot író-, bonyolító cég képviselőjét. A képviselő-testület kihangosított 
telefonbeszélgetésen tájékozódott a felmerült aggályokról. 

Az SWR Bauconsulting Kft. képviselője, Bartók Zoltán választ adott a felmerülő kérdésekre, 
mely szerint az önkormányzati önrész biztosítása megoldott, a közbeszerzéssel kapcsolatban 
pedig az általuk megkérdezett közbeszerzési tanácsadó álláspontja, hogy - bár történtek eljárási 
szabálytalanságok, felmerülhet akár a jogszerűség kérdése is – de azzal, hogy a képviselő-testület 
jóváhagyta a közbeszerzés eredményét, nem keletkezhet az eljárás miatt probléma. Az irányító 
hatóság, a pályázat elbírálása során vizsgálni fogja a közbeszerzés lefolytatását is, ha gondot talál, 
el fogja utasítani a pályázatot. Egyébként az ő megítélése szerint, egy már eredményesnek 
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minősített közbeszerzést – melyet a képviselő-testület minősített annak – nem lehet utóbb 
érvénytelennek tekinteni. 

Dr. Herczeg Tibor jegyző  elmondta, hogy a közbeszerzés kapcsán, az azt lebonyolító külső 
cégnek, nem az a dolga, hogy megpróbálja utólagosan magyarázni, védeni, hogy mit miért csinált, 
hanem az, hogy az önkormányzat megbízásából, az önkormányzat érdekében, az önkormányzat 
szabályzói alapján járjon el. Jegyzőként észrevételeznie kell ezeket a szabálytalanságokat. Nem 
feladata és tiszte, hogy külsős cégekkel jogértelmezési vitába bonyolódjon, neki a képviselő-
testület működése során kell a törvényességi aggályokra felhívni a figyelmet. 

Elmondta, hogy a jövőben nem szeretne jegyzőként még egyszer olyan kellemetlen helyzetbe 
kerülni, hogy egy kívülálló próbálja meggyőzni a képviselő-testületet arról, hogy az a döntés, amit 
hozott jogszerű vagy nem jogszerű. Egyértelmű, hogy a képviselő-testület 2013. február 7-én 
olyan közbeszerzési eljárást hagyott jóvá, melyről előzetesen senkinek, semmilyen tudomása nem 
volt, amelyet valamilyen felhatalmazás alapján elvégzett ez a cég.  

A képviselő-testület ülésén ismertette a testület által, 2012. szeptember 27-én jóváhagyott 
közbeszerzési szabályzat, képviselő-testületnek hatáskört telepítő rendelkezéseit. Kérdezte, hogy 
ezek közül melyikben hozott döntést a képviselő-testület. Egyikben sem, illetve az elmaradott 
döntéseket utólag hagyta jóvá.  

Elmondta, hogy egy dologban teljesen igaza van a Bartók úrnak, mely szerint megtörtént 
eseményeket utólagosan nem lehet semmissé tenni. Jegyzőként nem tud mást mondani – főleg 
így utólagosan – csak azt, hogy ez így nem jó. 

Elmondta, hogy egy szabálytalanul lefolytatott közbeszerzésnek, egy pályázati támogatásból 
megvalósuló beruházás során, bármikor lehetnek súlyos, anyagi következményei. Lehet, hogy az 
irányító hatóság el fogja fogadni a pályázatot, de az már egyszer sem biztos, hogy az elvégzett 
munka után, a kiállított számla finanszírozásánál, az azzal foglalkozó dolgozó, munkaköre 
szerinti felelősséggel nem fogja észlelni ezeket az ellentmondásokat, mely akár a pályázati 
támogatás folyósításának elutasítását is eredményezheti. Ráadásul ezek a visszásságok a 
monitoring rendszerben is bármikor felszínre kerülhetnek. 

Suga László képviselő  elmondta, hogy az önkormányzatnak mindig azokkal a 
pályázatokkal van gondja, melyek nem a helyi igényekből indulnak ki, hanem az épp aktuális 
lehetőségekhez igazodva döntenek az azokon való résztvételről. A napilapokban olvasható, hogy 
az utolsó EU-s költségvetési év miatt, egyre több olyan pályázat lesz, amelyik úgy fog működni, 
hogy a pályázati kapu 1-2 napig lesz csak nyitva. Vannak olyan cégek, amelyek erről, valahogy 
előzetesen információval rendelkeznek, és jót akarnak nekünk.  

Dr. Herczeg Tibor jegyző  elmondta, hogy a képviselő véleménye az utolsó három szó 
kivételével valószínűleg helyt álló. Ezek a pályázat író cégek, nem jótéteményből dolgoznak, 
hanem busás profit, haszon reményében. Ráadásul a legtöbb – ha bármi gond, probléma merül 
fel – semminemű felelősséget nem vállal, az önkormányzatot hozza lehetetlen helyzetbe.  

Dávid István polgármester   elmondta, hogy ezek a dolgok a kezdetektől így működtek, 
ezekkel tisztában volt mindenki. A folyamat kicsit felborult, nem úgy működött, ahogy kellett 
volna. Elmondta a cégnek, hogy van az önkormányzatnak közbeszerzési szabályzata, amit nem 
kértek el, nem néztek meg, s a határidő miatt belecsúsztak olyan dolgokba, amit nem úgy kellett 
volna megcsinálni. Nem tudja, hogy ez ügyben mit beszélt jegyző úr Bartók Zoltánnal, mivel 
Bartók úr  arra hivatkozik, hogy olyan szintű kapcsolatai vannak, hogy ez nem fog gondot okozni 
a miskolci kormányhivatalban sem, annál az ügyintézőnél akihez az önkormányzat tartozik.  

Dr. Herczeg Tibor jegyző  elmondta, hogy valóban hívta őt – a polgármester úr kérésére, 
közbenjárására – Bartók Zoltán, de ugyanazt mondta neki, amiről tájékoztatta is a polgármestert, 
vagyis, hogy ő nem külső cégeknek dolgozik, hanem az önkormányzatnak, nem velük fog 
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vitatkozni, hogy hogyan kell az önkormányzatnál elvégezni ezt a munkát. Ezek a cégek a saját 
érdekeik mentén dolgoznak, és bármit is állítanak, ez a közbeszerzés nem szabályosan került 
lefolytatásra. A képviselő-testület jóváhagyta ezt a folyamatot, így ez megy tovább a maga 
medrében, bízva benne, hogy nem lesz az önkormányzatra nézve hátrányos következménye. 

Mertusné Varga Katalin alpolgármester  kérdezte, hogy mindez nem lehet-e az időhiány 
következménye. 

Dr. Herczeg Tibor jegyző  elmondta, hogy ez üres hivatkozás. Megerősítette, hogy nem vállal 
olyan döntésekben részességet, felelősséget melyek nem szabályszerűek. Elmondta, hogy 
ugyanakkor nem kíván a település előtt olyan szerepkörbe kerülni, nem szeretné, ha bárki így 
tüntetné fel, hogy ezzel ő akadályozza a település fejlődését. 

Dávid István polgármester   elmondta, hogy az egész pályázat előkészítése úgy működött, 
hogy 5-6 helyre adtak le anyagokat. Ez a cég annyi pályázat elkészítését vállalta – az előzetes 
igérvények miatt – hogy a végén nem győzték a munkát.  

 

A képviselő-testület az elhangzottak alapján 1 tartózkodással 4 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 

 
1 6 / 2 01 3 .  ( I I . 2 0 . )  s z á mú  K ép v is e lő - t es t ü l e t i  h a t á ro z a t  

Tárgy: A KEOP-2012-4.10.0/A számú a „Helyi hő és villamos energia-igény 
kielégítése megújuló energiaforrásokkal” pályázati kiírás keretében a Községháza, 
Egészségház, Óvoda épületegyüttesén napelemes rendszer kiépítésére irányuló 
projekt közbeszerzési eljárásban, az eljárás eredményéről szóló tájékoztató 
jóváhagyására. 

Szuhakálló Község Önkormányzat Képviselő-testülete a KEOP-2012-4.10.0/A 
számú a „Helyi hő és villamos energia-igény kielégítése megújuló 
energiaforrásokkal” pályázati kiírás keretében a Községháza, Egészségház, Óvoda 
épületegyüttesén napelemes rendszer kiépítésére irányuló projekt közbeszerzési 
eljárásban, az eljárás eredményéről szóló tájékoztatót, a közbeszerzési eljárás 
bonyolítója által elkészített tartalommal jóváhagyja. 

Felelős:polgármester 
Határidő: értelemszerűen. 

 

 

IV. N A P I R E N D 
 
Tárgy: Javaslat pályázat benyújtására a KEOP-2012-4.10.0/A számú a „Helyi hő és 
villamos energia-igény kielégítése megújuló energiaforrásokkal” pályázati kiírás keretében 
a Községháza, Egészségház, Óvoda épületegyüttesén napelemes rendszer kiépítésére 
irányuló projekt megvalósítására. 

Előadó:    Dávid István 
      polgármester 

 
 
Dávid István polgármester   ismertette a képviselőkkel, hogy az SWR Bauconsulting Kft., 
előkészítette a KEOP-2012-4.10.0/A számú a „Helyi hő és villamos energia-igény kielégítése 
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megújuló energiaforrásokkal” pályázati kiírás keretében a Községháza, Egészségház, Óvoda 
épületegyüttesén napelemes rendszer kiépítésére irányuló projekt pályázati anyagát. 

A projekt összköltsége 22.159.468 Ft, melyhez 3.323.921 Ft önkormányzati saját forrás 
biztosítása szükséges. Ennek jóváhagyásához ismertette a pályázatíró cég által, a számára készített 
határozati javaslatot.  

A képviselő-testület az elhangzottak alapján 1 tartózkodással 4 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 

 

1 7 / 2 01 3 .  ( I I . 2 0 . )  s z á mú  K ép v is e lő - t es t ü l e t i  h a t á ro z a t  
Tárgy: Pályázat benyújtása a KEOP-2012-4.10.0/A számú a „Helyi hő és villamos 
energia-igény kielégítése megújuló energiaforrásokkal” pályázati kiírás keretében a 
Községháza, Egészségház, Óvoda épületegyüttesén napelemes rendszer 
kiépítésére irányuló projekt megvalósítására. 

Szuhakálló Község Önkormányzat Képviselő-testülete a KEOP-2012-4.10.0/A 
azonosítószámú pályázatban pályázni kíván a „Helyi hő és villamos energia-igény 
kielégítése megújuló energiaforrásokkal” pályázati kiírás keretében a Községháza, 
Egészségház, Óvoda épületegyüttesén napelemes rendszer kiépítésére irányuló 
projekt megvalósítására. 

A Képviselő-testület vállalja, hogy a pályázat megvalósításához szükséges önerő 
összegét a KEOP forrásból nyújtott támogatás elnyerése esetén, a 2013 évi 
költségvetésében elkülöníti, s azt kizárólag a projekt megvalósítás céljára használja 
fel. 

A projekt megnevezése: Napelem rendszer kivitelezése Szuhakálló 
közintézményeiben. 

A fejlesztés helyszínei:  
3731 Szuhakálló, Kossuth Lajos u. 7., 395 hrsz. 
3731 Szuhakálló, Bajcsy-Zs. u. 2., 395 hrsz. 
3731 Szuhakálló Kossuth L. u.7, Bajcsy Zs. u. 37., 185 hrsz. 

A fejlesztés pénzügyi forrásainak összetétele: 
 
Fejlesztés költsége (Ft) Bruttó Ft 
Beruházás összes költsége  22.159.468.- Ft 
Elszámolható költség 22.159.468.- Ft 
Igényelt támogatás összesen (85 %) 18.835.547.- Ft 
Saját erő összesen  3.323.921.- Ft 

A Képviselő-testület vállalja, hogy sikeres pályázat esetén a pályázati kiírás szerinti 
fenntartási feltételeknek eleget tesz. 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a pályázat benyújtásával 
kapcsolatos intézkedéseket megtegye, a benyújtáshoz szükséges dokumentumokat 
aláírja, illetve a pályázatot benyújtsa. 

Felelős: polgármester 
Határidő: értelemszerűen 
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Mivel más indítvány, javaslat nem volt, ezt követően a polgármester a képviselő-testület ülését 
bezárta. 

 

 

k. m. f. 

 
Dávid István                    Dr. Herczeg Tibor 
polgármester                    jegyző 
            címzetes főjegyző 
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Borsod-Abaúj-Zemplén megye      SZUHAKÁLLÓ  község 
 

Szuhakálló Községi Önkormányzat 
Képviselő-testülete 
2013. február 2-án 

megtartott rendkívüli nyílt ülésének: 
 

a./ jegyzőkönyve, 
b./ tárgysorozata, 
c./ határozata: 14; 15; 16, 17 
d./ rendelete:  

 
 

Napirend 
sorszáma Napirend tárgya Előterjesztő Előterjesztés 

módja 

1.  

Javaslat az ÉMOP-3.1.3-11-2012-0038” azonosítószámú, 
„Útfelújítás és járdaépítés Szuhakálló községben” tárgyú 

közbeszerzési eljárásban az érvényes ajánlatok 
megállapítására. 

Dávid István 
polgármester szóban 

2.  

Javaslat az ÉMOP-2011-3.2.1/D kódszámú pályázati 
kiírás keretében megvalósuló „Helyi és térségi jelentőségű 

vízvédelmi rendszerek” fejlesztési célú konstrukció 
támogatására irányuló pályázat benyújtása tárgyában kelt 

37/2011.(VIII.8.) sz. képviselő-testületi határozat 
módosítására. 

Dávid István 
polgármester szóban 

3.  

Javaslat a KEOP-2012-4.10.0/A számú a „Helyi hő és 
villamos energia-igény kielégítése megújuló 

energiaforrásokkal” pályázati kiírás keretében a 
Községháza, Egészségház, Óvoda épületegyüttesén 

napelemes rendszer kiépítésére irányuló projekt 
közbeszerzési eljárásban, az eljárás eredményéről szóló 

tájékoztató jóváhagyására. 

Dávid István 
polgármester szóban 

4.  

Javaslat pályázat benyújtására a KEOP-2012-4.10.0/A 
számú a „Helyi hő és villamos energia-igény kielégítése 

megújuló energiaforrásokkal” pályázati kiírás keretében a 
Községháza, Egészségház, Óvoda épületegyüttesén 

napelemes rendszer kiépítésére irányuló projekt 
megvalósítására. 

Dávid István 
polgármester szóban 

 
Szuhakálló, 2013. február 21. 
 
 
         Dr. Herczeg Tibor 
          jegyző 
         címzetes főjegyző 
 
 


